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Groep:   Eerste raadscommissie 
Datum:  12 november 2024 

Uur:   20.30uur-20.35uur 
Plaats:   Nieuwe Schepenzaal 

Aanwezig: V. Van Quickenborne, burgemeester; 

W. Allijns, K. Detavernier, schepenen; 
M. Ahouna (voorzitter), M. Vandemaele, V. Decaluwe, N. Beugnies, M. Veys, 

P. Soens, W. Vermeersch, P. Jolie, raadsleden; 
N. Deprez, notulist 

 

Verontschuldigd:  
 
 

 

 
GEMEENTERAAD  

 
7 AjKo vzw – Voordracht van een vertegenwoordiger in de algemene vergadering en  

in de raad van bestuur - Aanduiden vertegenwoordigers vanuit de gemeenteraad. 
 

Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
8 Gaselwest – buitengewone algemene vergadering van 19 november 2024 – 

aanduiden eenmalige vertegenwoordiger. 

 
Geen bemerkingen. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 

9 Imog – Buitengewone algemene vergadering van 29 november 2024 – 
Goedkeuren agenda en bepalen mandaat vertegenwoordiger. 

 
Raadslid P. Jolie informeert of de Stad de begroting zo maar zal goedkeuren. Schepen K. 

Detavernier licht toe dat er in de beslissing een voorwaarde werd geformuleerd die ook reeds 
aan IMOG werd overgemaakt. Aan de vertegenwoordiger van de Stad wordt ook gevraagd om 

deze mee te nemen naar de vergadering. 

 
Op de vraag van raadslid W. Vermeersch of dit te maken heeft met de 0,5 miljoen extra voor 

IMOG wordt bevestigend geantwoord. Schepen K. Detavernier merkt op dat er destijds een 
berekening voor de toezichtskost voor het recyclagepark in Harelbeke werd afgesproken en 

deze eenzijdig door IMOG werd gewijzigd. De Stad kan akkoord gaan met een aanpassing in 

functie van de inflatie, maar de eenzijdige wijziging van de berekening vormt een 
discussiepunt. 

 
Raadslid W. Vermeersch vraagt of de Stad onderzocht heeft of het niet beter en goedkoper is 

om zelf een centraal recyclagepark in te richten zoals in 2018 ook opgenomen werd in het 

Vergaderverslag 



 

 

Bestuursakkoord. De Burgemeester licht toe dat dit niet aan de orde is en het centraal  

recyclagepark dit in Harelbeke blijft. 

 
(Zie memorie van toelichting) 

 
10 Stedelijk Conservatorium – Academiereglement – Aanpassingen – Goedkeuren. 

 

Geen bemerkingen. 
 

(Zie memorie van toelichting) 
 

11 Stadsartiesten – Evaluatie 2024 en reglement 2025 - Goedkeuren. 
 

Raadslid P. Jolie stelt voor om de stadsartiesten niet enkel in te zetten bij straat-, buurt- en 

dorpsfeesten; maar ook bij (kleinere) sportmanifestaties. Schepen W. Allijns merkt op dat dit 
een goed voorstel lijkt, maar dat hiervoor het reglement zal moeten gewijzigd worden. Deze 

suggestie van het raadslid zal zeker meegenomen worden.   
 

(Zie memorie van toelichting) 

 
 

 
De notulist 

         N. Deprez  

        

Natalie Deprez 
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